
Naše Lašovice

Milí spoluobčané,

je to právě rok, co bylo po volbách ustanoveno
nové zastupitelstvo Lašovic. Tento čas nesmírně
rychle utekl a já doufám, že k našemu „výročí“ za
námi stojí výsledky a odvedená práce. Učíme se
neustále a mám-li být upřímná, občas to není
jednoduché. Nakonec – chybovat je přeci lidské.
Ale chci vás ujistit, že vše, co děláme, je     
v dobré víře a hlavně ku prospěchu našich
Lašovic. 

Letos se nám povedlo za minimálních nákladů
opravit venkovní část naší zvoničky včetně
střechy a příští rok snad zvládneme dokončit
opravu vnitřku.  Jedním z nejpalčivějších
problémů je teď však pro nás oprava lávky
vedoucí k železniční zastávce. Na té se už ale
pomalu také začíná pracovat.

A co vše nás tedy čeká v roce 2024? To vám zatím
neprozradím, počkejte si na lednové číslo našeho
občasníku. Ale pokud byste měli náměty     
a nápady, čemu bychom se měli v brzké době
věnovat, neváhejte nám je kdykoliv sdělit. 

Závěrem vás srdečně zvu na všechny obecní akce,
které nás ještě čekají. Pojďme si v nadcházejícím
čase vychutnat cukroví či svařák při rozsvícení
vánočního stromečku, užít adventní farmářské
trhy, společně s dětmi se pobavit na Mikulášské  
nebo si od skautů vyzvednout plamínek
Betlémského světla na naší železniční zastávce.
Zkrátka společně se potkat a oslavit blížící se
svátky vánoční se svými sousedy a přáteli.

Mgr. Adéla Jirásková
Starostka obce

Úvodník starostky
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Závěr léta ve znamení dětského
smíchu a zábavy
Poslední prázdninovou neděli jsme uspořádali sportovně-
kulturní událost s názvem Zakončení léta. Na akci jsme si
propůjčili od státu fotbalové hřiště. Mimochodem v současnosti
už máme zažádáno o bezplatný převod fotbalového hřiště zpět
do majetku obce, abychom s ním mohli sami nakládat. Během
příštího roku by tedy měl být tento pozemek po desítkách let
opět obecní.

Nedělní program přilákal velké množství účastníků. Na místě byl
k dispozici skákací hrad pro děti, který nám zapůjčily České
dráhy, k vidění speciální hasičská technika a své lekce dával
dětem bývalý olympionik ve vzpírání z Athén Tomáš
Matykiewicz. Vedle toho jsme vyzvali sousední obec Chlum na
přátelské fotbalové utkání, abychom alespoň trochu oživili staré
časy. I přesto, že jsme prohráli, byla na hřišti po celou dobu
skvělá atmosféra. Takže příští rok dáme odvetu, těšte se!



Lávku k železniční zastávce 
chceme opravit příští rok 
Lávka přes Rakovnický potok k vlakové zastávce
je, jak jistě všichni dobře víte, ve velmi špatném
technickém stavu, a to nám rozhodně není
lhostejné. Poté, co jsme na jaře zadali odborné
firmě technické posouzení stavu, jehož výsledek
nebyl příliš veselý, jsme přistoupili k rozhodnutí,
jak postupovat dále.

Vinou toho, že se lávka dlouhodobě neudržovala
a nepečovalo se o ní, bohužel zchátrala. Bylo tedy
otázkou, zda ji celou zbořit, či pouze
zrekonstruovat. Dvě odborné firmy, zabývající se
stavbou mostů a lávek, včetně statika, nám
potvrdily, že konstrukce lávky je bohudíky dobrá,
a není tedy potřeba stavět novou.

Na základě těchto sdělení jsme nechali
vypracovat projekt opravy lávky, který jsme v
srpnu obdrželi. Momentálně absolvujeme
poměrně složité kolečko posudků všech orgánů,
které se musí k projektu vyjádřit, než požádáme
o stavební povolení. Pevně věřím, že budeme mít
do léta 2024 připravené všechny potřebné
dokumenty  a budeme moci vybrat firmu, která
nám lávku opraví.

Naše Lašovice
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Posvícenská sobota patřila
farmářům
V sobotu 14. října se konaly v hospodě Na Kovárně a jejím
okolí druhé farmářské trhy. Návštěvníci si mohli nakoupit
domácí sýry, čokoládové pralinky a makronky, ovoce,
zeleninu, květiny, sladké pečivo či kávu a na závěr si dát jako
již tradičně vynikající občerstvení lašovického rodáka
Martina Žerta a jeho  Kámo Bráško burgerů.

Od deváté hodiny ranní
proudily do místní
hospůdky Na Kovárně
davy příchozích, přičemž
někteří prodejci měli  
neuvěřitelně již  před
polednem vyprodáno.
Vzhledem    k takovému
úspěchu jsme se proto
rozhodli akci do konce
roku zopakovat.

Dovolte mi vás tímto
srdečně pozvat na
farmářské adventní trhy,
které se uskuteční                 
v neděli 10. prosince od
10:00. 


